
Protokoll från styrelsemöte i Ludvigsborgs Friskolas 
ekonomiska förening 2020-05-25 
 

1. Mötet öppnas och deltagande 
 
Närvarande: 

● Nina Andersson (vice ordf) 
● André Bjärby (kassör) 
● Camilla Jönsson (rektor) 
● Ulrica Adelbris (sekr) 
● Bengt Axelsson 

 
Frånvarande: 

● Eva Borg (ordf) 
● Birgitta Filus 
● Jakob Käck  
● Gunilla Rosberg (personalrepr) 
● Anders Broberg (personalrepr) 

2. Föregående mötesprotokoll 
Protokollet godkänns. 

3. Ekonomisk rapport 
Vi har ingen ny ekonomisk rapport till detta mötet, men överlag ser det bra ut för skolans 
resultat. 

4. Rektors rapport 
Rektorn redogör över skolans utelektioner och de rutiner som skolan har just nu. 

5. Byggplaner 
Bengt jobbar med bygglovet för paviljongerna och har det klart om några veckor. Camilla ska 
träffa arkitekten för tvillinghuset i nästa vecka. Bygget för tvillinghuset kommer förhoppningsvis 
igång efter sommaren. 



 

7. Beslutslistan 
- Camilla återkopplar möjliga alternativ och kostnadsförslag för att förbättra fotbollsplanen. 

Olle rekommenderar att lägga en enkel dränering med ny gräsmatta. Camilla 
återkommer med pris och mejlar ut svar till oss alla. 
 

8. Övriga frågor 
- 

9. Nästa möte 
Mötestider framöver: 
15 juni kl 17.30. Camilla föreslår i stället tisdagen den 16 juni kl 17.30 då personalen har 
utvärdering den 15 juni och inte kan närvara. Alla närvarande kan den föreslagna tiden. 
 
* = inlagt på beslutslistan 

 
Ulrica Adelbris Eva Borg 
Sekreterare Ordförande 
 
 


